

Referat til skolebestyrelsesmøde 17. juni 2025

16.06.2025

Møde dato	Mødested	møde nr.
17.06.2025	Personalerummet	7-24/25
Møde tidspunkt	Forplejning	
Kl. 16:30-19:30	Let anretning	
	Medarbejderrepræsentanterne arrangerer	
Mødeleder / referent	Afbud	
Rune Venborg / Jakob Andersen	Til Jesper	

Deltagere

Forældrevalgte: Rune Venborg, Lars Roost, Betina Trip, Sara Lucas, Jan Holm Kaack, Louise Juhl Lauritzen, Jonas Wulff Vesterbye

Inviterede Suppleanter: Christina Bro Nielsen, Søren Larsen

Medarbejderrepræsentanter: Mette Eland, Bitten Pave

Elevrepræsentanter: Johannes Grønfeldt Jensen, Malou Callesen

Skoleleder: Jesper Dyrbjerg Strøager

Viceskoleleder: Jakob Andersen

Punktet om vikardækning udsættes til mødet efter sommerferien, hvor ledelsen medbringer data.

Dagsorden og referat

1. Godkendelse af dagsorden, herunder punkter til evt.
 - a. Format for data vedr. vikardækning under pkt. evt.
 - b. Endelig behandling af princip for skoledagens organisering tilføjes som pkt. 8
 - c. Genbesøge årshjulet under evt.
2. Faste punkter - Nyt fra:
 - a. Formand/næstformand
 - i. Forældrehenvendelse vedr. lærerbesætning og hvad betyder afskaffelsen af UUV helt konkret for skoledagen. Notat kommer ud sammen med skemaer inden sommerferien.

- ii. Bestyrelsen vil fremover ved referatgennemgang gennemlæse referatet med henblik på om der kan være noget, der skal kommunikeres ud på Aula.
 - b. Skolen
 - i. Ansættelser
 - 1. Skolen har fået to opsigelser og har netop ansat to lærere, Preben Munck og Mathilde Rasmussen, i faste stillinger pr. 1.8.25
 - ii. Økonomi
 - 1. Skolen har lagt en plan for at være i stand til at lægge penge til side i budgettet til nye læringsmiljøer ved indgangen til 2027.
 - 2. Der har været ansøgt om Erasmus-legat til skolerejse og skolen har modtaget midler til en skolerejse til Tjekkiet for kommende 8. kl.
 - c. Elevrådet
 - i. Intet nyt
 - d. Medarbejderne
 - i. Der har været afholdt grundlovsfest for 7.-8. årg. Besøg af tyske skoleklasser over to dage. Skolens egne 3. klasser skal afsted næste år til Hedeby og besøge de tyske venner. Sommerkoncert har været afholdt. Stor tilslutning til koncerten. Mellemløbet har startet miniklub op for de mindste. Playful Learning implementeres på 7. årgang og i det kommende skoleår vil både 7. og 8. årgang opleve Playful Learning i co-teaching-regi. SFO-personalet har haft nogle kedelige oplevelser med den måde enkelte forældre taler til SFO-personalet på. Skolens ledelse følger op. SFO arbejder på en smidigere overgang fra skole til SFO
3. Klub til mellemtrinnet
- a. Tilbage melding fra KIF og orientering om de næste skridt
 - i. JS har holdt møde med KIF og de angiver, at de vil komme på besøg i klasserne i denne uge. Skolen har gentagne gange rykket for informationer, men uden at få et svar. Som skole mangler vi konkrete informationer om hvordan de vil informere skolens forældre samt tilbuddets indhold, tilmeldinger, åbningstid, bemanning og pris. Bestyrelsen udtrykker, at de savner seriøsitet og informationer fra KIF om opstarten og udtrykker en stor bekymring omkring det manglende indhold, kvalitet og kommunikation fra KIFs side. Hverken skole eller forældre har modtaget nogle konkrete informationer om klubtilbuddet. Bestyrelsen arbejder på at lave henvendelse til Fritid- og Sundhedsudvalget.
4. Trafik - hjertezone fra uge 33
- a. Jonas og Jakob har holdt møde med civilingeniør Michella Sofie Bigum Nielsen - kommunes trafikplanlægger og orienterer om de næste skridt og opstarten i uge 33

- i. Der vil blive informeret til forældre om de nye trafikforhold omkring skolen inden sommerferien og igen i uge 32. Jonas tager kontakt til trafikplanlægger og medbringer input fra bestyrelsen.
- 5. Skemaer - kort gennemgang af nedslag i skemaer, i forhold til bestyrelsens tilsyn med overholdelse af princip for undervisningens organisering.
 - a. Debat og spørgsmål
 - i. Bestyrelsen har haft en dialog omkring de erfaringer der har været med skemalægning under de nuværende kriterier for skoledagens organisering. Skolebestyrelsen ser muligheder i at genbesøge timefordelingsplanen i det kommende skoleår for at undgå sen mødetid også for 6.-9. kl. Fx i brugen af delehold. Bestyrelsen har holdt tilsyn med at de gældende principper for skemalægning er overholdt.
- 6. Skolebestyrelsesmøder i kommende skoleår
 - a. Godkendelse af mødematrix for kommende skoleår
 - b. Temadag 04.09 15:00-20:00
 - c. Møder 16:30-19:30 07.10, 11.11, 20.01, 17.03, 12.05, 16.06.
 - i. Bestyrelsen godkender mødematrix for kommende skoleår.
- 7. Bestyrelsens årsberetning 24/25
 - a. Der var frist 13.05 med input til Rune
 - i. Formanden gør beretningen endelig færdig og den lægges ud på hjemmesiden og AULA inden sommerferien. Der følges op af JS på om de tidligere års beretninger ligger på hjemmesiden.
- 8. Tilretning princip for skoledagens organisering
 - a. Bestyrelsen har tilrettet princippet om skoledagens organisering med fokus på bevægelse og ringetider.
- 9. Evt.
 - a. Format for data vedr. vikardækning
 - i. Jan orienterer om hvordan man kan skabe et format til at se på data for skolen som kan danne et overblik og gøre det muligt for bestyrelsen at følge udviklingen. Bestyrelsen tager punktet op på den kommende temadag. Bestyrelsen vil blive præsenteret for data for vikardækning i skoleåret 24/25 på temadagen d. 4.9.25
 - b. Genbesøge årshjul
 - i. Årshjul tages op på temadagen og bestyrelsen evaluerer på egen indsats.

10. Oplæsning og godkendelse af referatet

11. Let anretning og god sommer

Planlagte møder

Mødedato	Formøde/dagsordensmøde
Tirsdag den 17.06 2025 kl. 16:30 - 19:30	Tirsdag den 10.06 2025 kl. 07:30

Praktiske oplysninger:

- **Formand:** Rune Venborg

- **Næstformand:** Lars Roost

- **Forældrerepræsentanter i ansættelsesudvalg**
 - Jan
 - Rune
 - Lars

- **Kontaktpersoner til klasserne – besøg ved 1. forældremøde**
 - SFO: Sara L.
 - Børnehaveklasse: Jan
 - 1. Årgang: Betina
 - 2. Årgang: Jan
 - 3. Årgang: Lars
 - 4. Årgang: Sara L.
 - 5. Årgang: Rune
 - 6. Årgang: Jan
 - 7. Årgang: Lars
 - 8. Årgang: Rune
 - 9. Årgang: Jonas